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Адрес Nile Trade Fairs 
19 Abd El Hamid Lotfy Street 
Off Samir Abd El Rauf Street, 8th floor 
Nasr City, Cairo

Телефон 0020 2 26712287/267 05239

Toll Free 0020 2 2737495

Факс 0020 2 2275 36 34

Интернет www.glassworldex.com

 

Работники 12

Товарооборот UP TO 1 000,000 U.S

Сертификаты ISO 9001

Год основания 1995

Экспортный Уровень -

Объединения -

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Миссис Marwa Sherif 

International Sales & Marketing Manager 
Phone: 0020 111 1008852  
Fax: 0020 2 22753634  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Conferences and exhibitions organizer

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Nile Trade Fairs  was established at 1995 as conferences and exhibitions organizer, since this date we are proud to be behind the success of several
national and international events. 

Nile Trade Fairs early success was attributed to a professional and dynamic management that was based on introducing and exceeding the highest
international standards, paying attention to details meticulously, thoroughly studying the industry´s needs and a clear vision for the future. 

Nile Trade Fairs  focuses in International trade fairs & conferences to be ideal platforms for foreign and local companies doing business in the Middle
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East and seeking exposure to top regional buyers and decision-makers. 

Nile Trade Fairs  is fully trusted by the state government and establishes a good relationship with the relevant government departments of all
provinces, cities and municipalities as well as the foreign embassies in Egypt and Egyptian embassies around the world.

Company Profile of Nile Trade Fairs

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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